
آرمان ملی: کاروان ورزش کشورمان در 
رنگارنگ  مدال های  به  گذشته  روزهای 
را  آن  که مهم ترین  یافت  المپیک دست 
می توان نقره ناهید کیانی نام برد. کیانی 
برای رسیدن به طلا از سد کیمیا علیزاده 
دکتر  تبریک  پیام  که  مدالی  گذشت. 
نیز  را  کشورمان  رئیس جمهور  پزشکیان 

به دنبال داشت. 
   درخشش رزمی کاران 

رقابت های  ادامه  در  شب  پنجشنبه 
تکواندو بازی های المپیک ۲۰۲۴ پاریس، 
ناهید کیانی دارنده مدال طلای جهان به 
مصاف حریفان خود در وزن ۵۷- کیلوگرم 
رفت. وی ابتدا در دیداری حساس، برابر 
کیمیا علیزاده  از بلغارستان به برتری رسید 
و سپس در یک چهارم مقابل شیما تومی 
و  گرفت  قرار  تونس  از  رنکینگ  دهم  نفر 
بر  دو  پیروزی  به  نفس گیر  مبارزه ای  در 
یک رسید و راهی نیمه نهایی شد. دختر 
تکواندوکار ایران در نیمه نهایی  برابر لاتیتا 
آون  از لبنان قرار گرفت و در دو راند متوالی 
بانوی  نخستین  عنوان  به  و  شد  پیروز 
ورزشکار کشورمان، راهی فینال بزرگ ترین 
رویداد ورزشی جهان شد. کیانی در فینال به 
مصاف یو کیم جین از کره جنوبی  و با قبول 
شکست به مدال نقره رسید. این بهترین 
مدال تاریخ بانوان ورزش ایران در المپیک 
است. راند نخست با برتری پنج بر یک حریف 
همراه شد تا کار ناهید سخت شود. راند دوم 
نیز با برتری ۹ بر صفر نماینده کره تمام شود 
تا ناهید به نشان نقره برسد. در این وزن، 
کیمیا علیزاده از  کانادا و  پارک سیکلار از 
بلغارستان به مدال برنز رسیدند. چهارشنبه 
اولین  به عنوان  نعمت زاده   مبینا  شب، 
نماینده تکواندوی ایران روی شیاپچانگ 

رفت و به مدال ارزشمند برنز رسید. 
   صحبت های مربی 

مینو مداح، مربی کیانی دراین رقابت ها 
اظهار داشت: روز خیلی سختی بود ولی 
خیلی  شد.  خاطره انگیز  و  شیرین  خیلی 
دوست داشتم رنگ این مدال طلایی شود 
و اینقدر دل مردم عزیزمان شاد شود که از 
شادی دل آن ها، ما هم شاد شویم. اما در 
هر صورت نشد که رنگ مدال طلایی شود. 
وی افزود: واقعا کم نگذاشتیم؛ خدا را شکر 
بابت عزتی که به ما داد. بابت پاداش صبری 

که بعد از ٣ المپیک داشتیم، خداوند این 
موفقیت را به ما داد و این عزت و افتخار 
نصیبمان شد و امیدوارم همیشه دختران 
ایران زمین بدرخشند. مداح همچنین در 
خصوص تاثیر موفقیت های ناهید کیانی 
روی دختران ایرانی عنوان کرد: ناهید برای 
اولین بار مدال طلای جهان را هم گرفت 
و الهام بخش خیلی ها شد. در نهایت من 
فکر می کنم این مدال هم خیلی به جمع 
تکواندوکاران بانوی ما اضافه کند و دختران 
ما می توانند خیلی بهتر از قبل خودشان 
را در تکواندو نشان دهند برای اینکه واقعا 
شایستگی و لیاقتش را دارند. وی در پایان در 
مورد روند آماده سازی کیانی برای المپیک 
هم گفت: ما تقریبا از ٢ سال و نیم پیش برای 
گرفتن سهمیه المپیک شروع کردیم. بعد از 
قهرمانی آسیا دخترها به این باور رسیدند 
که آن ها هم می توانند بر بام آسیا و جهان 
بایستند. خدا را شکر که الان در المپیک 
این موفقیت برای اولین بار به دست آمد. 
امیدوارم دل همه عزیزانی که با ما همدل 

بودند، شاد شود. 
   پیام تبریک رئیس جمهور

شخصی  صفحه  در  پزشکیان  مسعود 
خودش در فضای مجازی در پیامی کسب 
توسط  پاریس   ۲۰۲۴ المپیک  نقره  مدال 
ناهید کیانی، ملی پوش وزن ۵۷- تیم ملی 
نوشت:  و  گفت  تبریک  را  ایران  تکواندو 
در  تلاشت  کیانی،  ناهید  عزیزم  »دختر 
المپیک قالب ستایش است، تو برای ورزش 
زنان ایران تاریخ جدیدی نوشتی. کسب 
نقره ارزشمند المپیک را به تو و همه مردم 

ایران تبریک می گویم.«
   درخشش کشتی گیران 

درست ترین  در  ساروی  محمدهادی 
زمان ممکن، همه شکست های سال های 
اخیرش را جبران کرد و با بهترین ورژن خود، 
قهرمان المپیک شد. ساروی 1۰- یک جوزف 
راو آمریکایی،  8- صفر اوزور دژوزوپبیکوف 
گبر مصری  قرقیزستانی و 6- صفر محمد 
را برد و در فینال هم ۴- یک از سد آرتور 
الکسانیان گذشت و طلای المپیک را گرفت. 
امین میرزازاده که سال گذشته با شکست 
جهان  وزن  سنگین  قهرمان  کایالپ  رضا 
شده بود، حریف آمریکایی را 3- یک برد و 
بعد از آن با همین نتیجه مغلوب میخایین 

گروه شانس مجدد  کوبایی شد. در  لوپز 
۹- صفر لی سئونگ چان کره ای را برد و در 
دیدار رده بندی هم از سد صباح شریعتی 
 -۴ آذربایجان  تیم ملی  ایرانی  کشتی گیر 
صفر گذشت و به مدال برنز المپیک رسید. 
در کشتی فرنگی سعید اسماعیلی در 6۷ 
کیلوگرم در دور نخست با نتیجه 1۰ بر صفر 
مقابل اسحاق قایو از الجزایر به پیروزی 
رسید و در مرحله یک چهارم نهایی این 
رقابت ها حریف خود لوئیس اورتا سانچز 
قهرمان جهان و المپیک را از پای درآورد 
و به نیمه نهایی صعود کند. او با ۹ امتیاز 
برنز  نشان  دارنده  گالستیان  اسلاویک 
مسابقات جهانی از ارمنستان را شکست 
داد تا فینالیست شود. اسماعیلی امروز در 
مبارزه فینال موفق شد نصیب اف قهرمان 
نامدار اوکراینی را شکست دهد و دومین 
طلای کشتی فرنگی را کسب کند. در وزن 
8۷ کیلوگرم علیرضا مُهمدی در دور نخست 
کشتی زیبا و یک طرفه با نتیجه  در یک 
۹  بر صفر مونوز از کلمبیا را شکست داد و 
در یک چهارم نهایی به مصاف کولینیچ از 
لهستان رفت و توانست حریف لهستانی 
خود را با نتیجه 1۰ بر یک شکست بدهد. 

مهمدی در مرحله نیمه نهایی به مصاف 
ژان بلنیوک اوکراینی دارنده نشان طلا و نقره 
المپیک رفت و با ارائه مبارزه هوشمندانه 
و با برنامه با نتیجه 3 بر 3 حریف خود را 
شکست داد و به فینال راه یافت. مهمدی 
در فینال برابر سمن نوویکوف دارنده مدال 
برنز جهان از بلغارستان تن به شکست داد 

و به نقره رسید. 
   چهارمی علیپور

عمودی  مرد  سریع ترین  علیپور  رضا 
 8 جمع  به  این  از  پیش  که  کشورمان 
سنگ نورد برتر المپیک راه یافته بود، در 
مرحله پایانی به مصاف امیر مایموراتوف 
از قزاقستان رفت و زمان ۵ ثانیه و ۵۷ صدم 
ثانیه را به خود اختصاص داد و به جمع 
۴ سنگ نورد برتر رسید. علیپور در مصاف 
با سنگ نورد اندونزی با ثبت زمان ۴ ثانیه 
و 8۴ رکوردی درخشانی را از خود برجای 
گذاشت. حریفش زمان ۴ ثانیه و ۷8 را ثبت 
کرد. وی برای مدال برنز به مصاف واتسون 
سنگ نورد آمریکا رفت و زمان ۴ ثانیه و 88 
صدم ثانیه را ثبت کرد و از رسیدن به مدال 
برنز بازماند. حریف آمریکایی ۴ ثانیه و ۷۴ 

صدم ثانیه را ثبت کرد و برنز گرفت.
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مدال های رنگارنگ کشتی و تکواندو 

تاریخ سازی ناهید کیانی 

خیبر خرم آباد در دو مسابقه 
تدارکاتی اخیرش در اردوی تهران 
به برتری مقابل شمس آذر قزوین 
و چادرملو اردکان رسید که فرید 
امیری برادر وحید امیری کاپیتان 
پرسپولیس، تنها بازیکن این تیم 
با گلزنی در هر دو مسابقه بود و 
توانست جلب توجه زیادی کند. 

 فریاد علی پور بعد از دیدن 
صدم  چند  و  مسابقه  تایمر 
ثانیه ای که مدال را از او گرفت 
صحنه احساسی را خلق کرد 
که میلیون ها ایرانی با دیدن 
این صحنه مانند رضا حسرت 
خوردند و برای دقایقی به چهره 
پر از غم و اندوه رضا خیره شدند. 

محمدرضا اخباری در ترکیب 
گل گهر مقابل استقلال به میدان 
رفت؛ او که این شانس را داشت 
پیراهن  با  و  پیش ر فصل  در 
مقابل  بی  در در  پرسپولیس 
استقلال قرار بگیرد در قالب بازی 
دوستانه و در ترکیب گل گهر جلوی 

آبی های پایتخت بازی کرد. 

ت
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        بازی دوستانه   برادر کاپیتان لحظه تلخ

گفتوگو

مهدی امیرآبادی بازیکن سابق استقلال و 
کارشناس فوتبال در مورد وضعیت آماده سازی 

این تیم برای فصل آینده صحبت کرد. 
    در خصوص فعالیت این روزهای خودتان 

توضیح می دهید؟
من مدرک A آسیا را دارم اما بیشتر دنبال 
مدیریت هستم تا کارهای فنی. حالا هم به عنوان 
سرپرست تیم جوانان استقلال فعالیت می کنم. 
کادمی  کارمان را دیر شروع کردیم. ضیایی به کار آ
سر و سامانی داده و تیم های مان در حال رشد 
هستند. بیشتر از قهرمانی به معرفی بازیکنان به 

رده های بالاتر فکر می کنیم. 
   در مورد آماده سازی استقلال و وضعیت 

میزبانی این تیم چه نظری دارید؟
که دو تیم استقلال و پرسولیس   متاسفم 
ورزشگاه اختصاصی ندارند. اتفاق بدی است که 
بازی های به تختی منتقل شود. درباره Var هم 
باید بگویم چند سالی است بحث آن وجود دراد 
اما هنوز از آن استفاده نکرده ایم. امیدوارم بالاخره 
طلسم استفاده از آن در ایران بشکند. استقلال 
امسال شرایط خوبی دارد. هلدینگ بدون 
حواشی بازیکنان را جذب می کند. بازیکنانی که 
جواد نکونام می خواست را جذب کرده و امیدوارم 
اتفاقات خوب برای استقلال رخ دهد و بالاخره 

بتوانیم جام بگیریم. 

امیرآبادی:
استقلال امسال 

شرایط خوبی دارد

 سریع ترین مرد جهان عنوان کرد از روی  
کرونایش را پنهان کرد. نوآ  عمد خبر ابتلا به 
لایلز، سریع ترین مرد جهان در رقابت های دوی 
دویست متر در شرایطی رقابت کرد که تست 
کرونایش مثبت بود. لایلز درباره وضعیتش 
گفت: سه شنبه حدود ساعت ۵ صبح از خواب 
کی داشتم و  بیدار شدم و احساس وحشتنا
می دانستم که چیزی بیش از درد است. دکترها 
را بیدار کردم و آزمایش دادیم و متأسفانه معلوم 
شد که تست کووید من مثبت است. این دونده 
ادامه داد: اولین فکرم این بود که وحشت نکنم. 
در شرایط بسیار بدی قرار داشتم. سعی کردم 
تا حد امکان نوشیدنی مصرف کنم. قرنطینه 
به پایان رسید. کرونا قطعا تاثیر داشت اما هرگز 
اینقدر به خودم افتخار نکرده ام که توانستم به 
اینجا بیایم و مدال برنز بگیرم چون در المپیک 
گذشته بسیار ناامید شده بودم. او افزود: سعی 
کردیم آن را مخفی نگه داریم. فقط کادر پزشکی، 
مربی و مادرم می دانستند. نمی خواستیم همه 
گر می گفتم کرونا دارم  وحشت زده شوند. شاید ا

حریفانم روحیه می گرفتند. 

  لتسیل تبوگو، قهرمان غیرمنتظره المپیک 
مردان در دوی ۲۰۰ متر شد. این ورزشکار از 
بوتسوانا رکورد آفریقا را به نام خود ثبت کرد 
المپیک  بازی های  تاریخ  طلای  اولین  و 
را برای کشورش به ارمغان آورد. قبل از این 
طلا، ورزشکاران این کشور در بازی های ۲۰1۲ 
لندن تنها یک نقره و در المپیک سال ۲۰۲۰ 
گرفته بودند. در واقع تبوگو اولین  یک برنز 
آفریقایی است که برنده دوی ۲۰۰ متر و اولین 
بوتسوانایی است که طلای المپیک را به خانه 
می برد. کنت بدنارک آمریکایی )1۹. 6۲( و نوآ 
لایلز )1۹. ۷۰( در رده های بعد قرار گرفتند. این 
دونده ۲1 ساله به عنوان یک ستاره نوظهور در 
دوومیدانی شناخته می شود. او در مسابقات 
جهانی زیر ۲۰ سال در کلمبیا صد متر را در ۹. 
۹1 ثانیه دوید و سومین نوجوان تاریخ شد که 
این مسافت را کمتر از 1۰ ثانیه طی کرد. اریک 
که  گفت  بوتسوانا،  ماسیسی، رئیس جمهور 
این پیروزی لحظه افتخارآمیزی برای بوتسوانا 
بود. او در ایکس نوشت: پیروزی شما باعث 
الهام بخشیدن به یک ملت و تثبیت جایگاه 
شما در بین بزرگ ترین ورزشکاران جهان شده 
از این شروع به مقایسه  است. تبوگو پیش 
خود با یوسین بولت کرده بود و معتقد است 
که می تواند کارهای زیادی برای توسعه آفریقا 
کسب مدال در  از  انجام دهد. لتسیل پس 
فکر  بود:  گفته  بوداپست  جهانی  مسابقات 
کشورم به  می کنم بعد از این مدال، قاره و 
برگزاری مسابقات بیشتر و بزرگی فکر خواهند 
کرد که مردم مایل به دیدن آن خواهند بود. 
پیروزی او یک روز پس از کسب مدال برنز ۴۰۰ 
متر موزالا ساموکونگا از کشور همسایه یعنی 

زامبیا به دست آمد. 

در  قهرمانی  جایزه  جوکوویچ  ک  نوا  
المپیک ۲۰۲۴ را به امور خیریه اهدا خواهد کرد. 
ک جوکوویچ، قهرمان ۲۴ دوره گرند اسلم  نوا
قهرمانی  جایزه  جهان،   ۲ شماره  تنیسور  و 
در بازی های المپیک ۲۰۲۴ پاریس )فرانسه( 
را به امور خیریه اهدا خواهد کرد. جوکوویچ 
باید ۲۰۰ هزار یورو از دولت صربستان برای 
این  زیرا  کند،  دریافت  بازی ها  در  قهرمانی 
مبلغ جایزه ای برای همه قهرمانان المپیک 
۲۰۲۴ از سوی صربستان تعیین شده است. 
کارلوس   ۲۰۲۴ المپیک  فینال  در  جوکوویچ 
آلکاراس اسپانیایی، دارنده ۴ عنوان گرنداسلم 
و شماره 3 جهان را شکست داد. برای جوکوویچ 
3۷ ساله این نخستین مدال طلای المپیک در 
دوران حرفه ای او بود. او همچنین یک مدال 
برنز از المپیک ۲۰۰8 که در پکن )چین( برگزار 

شد، دارد. 
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دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: رضا شاه منصوری کارشناس حقوقی فوتبال در خصوص 
فسخ یک طرفه قرارداد بیرانوند با پرسپولیس گفت: صدرو رای 
نیازمند بررسی مدارک و مستندات و دریافت دفاعیات دو طرف 
است. در این میان شاید کشفیاتی باشد که بر اساس آن رای صادر 
شود و به همین خاطر نمی توان الان گفت بازیکن بر حق است یا 
باشگاه اما من بررسی خود را در این پرونده و موضوع فسخ انجام 
می دهم. او افزود: در دعوای فسخ قرارداد میان بازیکن و باشگاه، 
قانون گذار قانونی به نام احترام به قرارداد و اصل الزامی بودن عهد 
گذاشته است. بنابراین قراردادهای فوتبال قابلیت برهم زدن 
ندارند مگر در مواردی که بر اساس قوانین فسخ با دلیل موجه 
انجام شود. فسخ با دلیل موجه در واقع آثاری دارد که برخلاف 
گر فسخ یک طرفه قرارداد  فسخ غیر موجه است. وی درباره اینکه ا
از سوی بیرانوند غیر موجه قلمداد شود چه مجازاتی برای این 
گر فسخ موجه باشد  دروازه بان در نظر گرفته می شود هم گفت: ا
بازیکن تنبیه نمی شود و می تواند مطاباتی هم بابت غرامت و 
مطالبات خود بگیرد، اما گر فسخ غیر موجه باشد قانون گذار در 
این زمینه صراحت دارد. در آیین نامه فدراسیون فوتبال چند 
مجازات را در نظر گرفته است. اول پرداخت غرامت به باشگاه سابق 
است. میزان آن غرامت هم بر اساس شرایط توسط کمیته وضعیت 
گر احراز شود که باشگاه ثالث باعث فسخ قرارداد  تعیین می شود. ا
بازیکن شده و بازیکن را به فسخ تحریک کرده، این غرامت تعیین 
شده متضامنا همراه با بازیکن، باشگاه هم باید آن را پرداخت کند. 
دوم اینکه باشگاه ثالث محکوم به بسته شدن دو تا چهار پنجره 
نقل وانتقالاتی می شود. از طرف دیگر بازیکن هم بین چهار تا شش 
ماه محروم می شود. این محرومیت شامل همه فعالیت های 
فوتبالی از جمله حضور در تیم ملی می شود. او در پاسخ به این 
گر بیرانوند محکوم شود باید به باشگاه سابق خود  سوال که آیا ا

برگردد؟ گفت: خیر! در فوتبال اینگونه نیست. 

بیــنالمــلل
   مهاجم لهستانی بارسلونا از سرمربی آلمانی این تیم 
تمجید کرد. روبرت لواندوفسکی که در تساوی ۲- ۲ بارسلونا 
آمریکا  پیش فصل  در  دوستانه  دیداری  در  میلان  مقابل 
هر دو گل تیمش را به ثمر رساند )بارسا در ضربات پنالتی با 
نتیجه ۴ بر 3 تن به شکست داد(، در تمجید از سرمربی آلمانی 
خود گفت: از اینکه دوباره با هانسی فلیک کار می کنم، راضی 
هستم و خیلی خوشحالم. به نظرم ما فصل فوق العاده  ای 

خواهیم داشت که با کسب جام در دستان مان پایان 
خواهد یافت. مهاجم لهستانی بارسلونا در بخش 

دیگری از صحبت هایش اظهار داشت: ما نباید وقتی 
یک بر صفر در نتیجه پیش می افتیم، دست از حمله 
بکشیم، بلکه باید برای زدن گل های بیشتر به کارمان 

ادامه دهیم چون DNA باشگاه بارسلونا همین 
است. به نظرم هانسی فلیک با رویکرد 

این  مناسب  هجومی اش  فوتبال 
DNA است. لواندوفسکی که دو 

سال دیگر از قرارداد فعلی اش 
با باشگاه بارسلونا باقی مانده 

کار زیرنظر هانسی فلیک در  و سابقه 
بایرن مونیخ را در کارنامه حرفه ای اش 

دارد، در دو فصل اخیر در ۹۵ بازی 
برای آبی واناری ها به میدان رفته و 

در کنار به ثمر رساندن ۵۹ گل، 1۷ 
پاس گل هم برای  هم تیمی هایش 

ساخته است. 

دریافت تعهد مالی از ورزشکاران اعزامی به پارالمپیک 
رئیس فدراسیون ورزش نابینایان و کم بینایان گفت: 
از کلیه ورزشکاران اعزامی به بازی های پارالمپیک پاریس 
که در صورت مثبت شدن تست  گرفته شده  تعهد مالی 
محمدرضا  کنیم.  اجرا  را  آنها  مالی  تعهدات  دوپینگ، 
گفت وگو با ایسنا، درباره تعداد ورزشکاران  مظلومی در 
نابینا و کم بینا اعزامی به پارالمپیک پاریس اظهار کرد: با 
حذف وحید نوری از بازی های پارالمپیک پاریس به خاطر 
موضوع کلاس بندی پزشکی با 1۴ ورزشکار )6 ورزشکار در 
دوومیدانی، ۲ورزشکار در جودو و 6 ورزشکار در گلبال( 
به همراه 6 مربی عازم پاریس می شویم. وی در خصوص 
انتقاد برخی از دوومیدانی کاران نابینا و کم بینا اعزامی به 
پارالمپیک پاریس در خصوص عدم اعزام مربیان تخصصی 

آنها به پاریس اظهار کرد: ما این مساله را با پارالمپیک مطرح 
کردیم. برای 6 دوومیدانی کار اعزامی ما که ۵ نفر آن ها مرد 
هستند، کمیته ملی پارالمپیک تنها سهمیه دو مربی را داده 
که البته از بین این ۵ دوومیدانی کار یکی از ورزشکاران علاوه 
بر اینکه نابیناست، ناشنوا نیز هست. ما برای افزایش تعداد 
مربیان خود به پارالمپیک اعتراض نیز کردیم، اما آن ها 
گفتند چون در تعداد سهمیه ها محدودیت داریم امکان 
اعزام بیش از ۲ مربی در دوومیدانی وجود ندارد. رئیس 
فدراسیون ورزش نابینایان و کم بینایان در پاسخ به این 
پرسش که پیش بینی کسب چند مدال برای 1۴ ورزشکار 
اعزامی به پارالمپیک پاریس را دارید، گفت: کمیته ملی 
پارالمپیک برای ما پیش بینی کسب یک مدال طلا و یک 

برنز در جودو، در دوومیدانی یک طلا، دو نقره و ۲ برنز را کرده 
و در گلبال نیز تلاش بر این است که جزو ۴ تیم قرار بگیریم. 
مظلومی در پاسخ به این پرسش که با توجه به افزایش 
تعداد دوپینگ ورزشکاران نابینا و کم بینا در بازی های 
پاراآسیایی هانگژو چین، چه اقدامی در این خصوص برای 
پارالمپیک پاریس انجام شده است، افزود: کمیته ملی 
پارالمپیک در خصوص پیشگیری از دوپینگ مرتب برای 
ورزشکاران اعزامی کلاس های آموزشی برگزار می کند و حتی 
گر دوپینگ  از هر کدام از ورزشکاران تعهد مالی گرفتیم که ا
آن ها مثبت شود تعهدات مالی آن ها را اجرایی خواهیم کرد. 
وی در پایان افزود: این تعهد مالی را گرفتیم که هر اتفاقی رخ 

داد ورزشکار و کادر فنی پاسخگو باشند. 

فوتبال  تیم  بوژوویچ سرمربی  گ  میودرا
استقلال خوزستان با بیان اینکه امروز قرارداد 
گفت: می توانستیم به  کردیم،  رسمی امضا 
باشگاه دیگری برویم ولی وقتی قول دادیم باید 

به حرف خودمان احترام بگذاریم. 
   امکانات 

گ بوژوویچ، سرمربی جدید تیم  میودرا
فوتبال استقلال خوزستآنکه روز پنجشنبه 
رسما قرارداد خود را امضا کرد، در جلسه معارفه 
خود، اظهارکرد: از اعتماد هیات مدیره تشکر 
می کنم و امیدوارم بتوانم جواب اعتماد آنها 
را بدهم. همچنین جا دارد از کادر فنی قبلی، 
که تیم را  آقای پورموسوی و همکارانشان 
در لحظات آخر در لیگ نگه  داشتند تشکر 
کنم. نباید زحمات این دوستان را فراموش 
کنیم. او در پاسخ به سوالی درباره امکانات 
باشگاه استقلال خوزستان، عنوان کرد: من 
هنوز به اهواز نرفته ام و از امکانات دیدن 
نکرده ام، اما با صحبت هایی که شده نسبت 
به شرایط آشنایی دارد ولی می دانم مدیرعامل 
باشگاه دوست دارد در کارش موفق باشد و این 

کتور مهمی بود که باعث شد من این  نیز فا
کار را بپذیرم. سرمربی تیم فوتبال استقلال 
خوزستان گفت: می دانم که مردم خوزستان 
فوتبال را دوست دارند و اینها نیز دلایل خاصی 
هستند که باعث می شود ما در جهت مثبت 
گام برداریم. ضمن اینکه من، هیات مدیره و 
مدیرعامل باشگاه جاه طلب هستیم و این 

بهترین و مهم ترین ابزار است. 
   اعتماد

بوژوویچ با بیان اینکه ۲۰ روز پیش به ایران 
آمدیم و بر اساس اعتماد متقابل با باشگاه 
همکاری کردیم و امروز قرارداد رسمی امضا 
کردیم، گفت: می توانستیم به باشگاه دیگری 
برویم ولی وقتی قول دادیم باید به حرف 
خودمان احترام بگذاریم. او عنوان کرد: منتظر 
برخی از بازیکنان خارجی خود هستیم و در 
به  توجه  با  کمی معطل شدیم.  ویزا  بحث 
خریدهایی که داشته ایم، لیست ما دیگر جایی 
ندارد و شاید یکی دو بازیکن بتوانیم جذب 
کنیم که البته باید مطمئن شویم. همچنین 
تمام بازیکنان جذب شده با هماهنگی من و 

همکارانی که در ایران بوده اند، جذب شده اند. 
سرمربی تیم فوتبال استقلال خوزستان بیان 
کرد: وقتی یک مربی مسئولیت فنی تیمی را 
قبول می کند، جوابگوی نتایج خواهد بود، هر 
چند در ابتدا تا با شرایط آشنا شویم مشکلاتی 

خواهیم داشت. 
   بازیکنان 

او درباره تجربه کار با بازیکنان ایرانی، گفت: 
زمانی که روسیه بودم با سردار آزمون آشنا شدم 
و محمدی هم در گروزنی توپ می زد و این 
سه بازیکن بازیکنان بسیار خوب از نظر فنی 
بودند. بوژوویچ ادامه داد: من از جمله مربیانی 
هستم که تحت تاثیر اسم تیم قرار نمی گیرم و 
هر تیمی باید به خو تکیه کند و باید خودمان 

را آماده کنیم. 
   بازی دوستانه 

او در پاسخ به سوالی درباره رضایت تیمش 
در بازی دوستانه با ملوان، عنوان کرد: قبل 
از پاسخ به این سوال باید بگویم نحوه سوال 
کردن شما به صورتی است که استقلال کاری 
من را زیر سوال می برد؛ به رغم احترام برای 

آقای جنادله، سوال من این است که او بازیکن 
تیم ملی یا استقلال و پرسپولیس بود؟ او در 
کدام تیم ها بازی کرده است؟ این گونه که شما 
جبهه گرفته اید من فکر کردم بازیکن ملی را 
کنار گذاشته ام. این تصمیم را من گرفتم و آیا 
از مطلق زاده و ساویو بهتر است؟ باید از او در 
کجا استفاده می کردم وقتی پستش پُر است. 
بوژوویچ گفت: به هر حال از نظر فنی علی 
رغم بردی که به دست آوردیم از تیم راضی 
نبودم. هنوز از نظر فیزیکی به مرز آمادگی 
نرسیدیم و کلا تیم 1۰ روز است که جمع شده 
است. برد مقابل ملوان نباید سرخوشی بین 
هواداران ایجاد کند. نوسان خواهیم داشت تا 
به ثبات برسیم نکته مثبت این است بازیکنانی 
داریم که با مسئولیت و با جدیت کار می کنند 
کم است و  و دیسیپلین خاصی بر تمرینات حا
حضور بازیکنانم و کارکردن آنها برای من مهم 
است. ما روی یک تیم جدید کار و روی نتایج 
خوب هدف گذاری می کنیم و مطمئن باشید 
نتایج خوب یک شبه به وجود نمی آید. از 

هواداران می خواهم صبور باشند. 

برنامه بازی های استقلال بهتر از 
پرسپولیس است

باشگاه استقلال در نقل و انتقالات برنامه هایی داشته ولی به 
نظر من تا به اینجای کار چند بازیکن فقط به تیم اضافه شدند 
و هنوز زمان فصل نقل وانتقالات به پایان نرسیده است. ولی 
خوشبختانه نسبت به سال های گذشته مدیران تیم در فصل 
نقل وانتقالات بهتر عمل کردند و امیدوارم باشگاه استقلال بتواند 
لیگ بیست وچهارم را پر قدرت شروع کند تا هواداران خوشحال 
شوند. در خصوص فصل گذشته استقلال آن امتیازات را گرفته 
و تا لحظه آخر در کورس بوده نمی شود گفت ناراضی هستیم 
اما مشکلات زیاد بود اختلافاتی وجود داشت و در نهایت تیم 
قهرمان نشد. در حال حاضر هم اصلاً خبری از استقلال ندارم. 
باید منتظر ماند و دید چه اتفاقی می افتد. شرایط پرسپولیس هم 
مانند استقلال است. باید در زمین بررسی کرد که هر دو تیم چه 
عملکردی رقم خواهند زد. نمی شود از حالا تحلیلی داشت. چه از 
نظر فنی و چه مدیریتی. عملکرد داخل زمین مهم است. باید اول 
گر قرار باشد استقلال و پرسپولیس به  داخل زمین آن ها را دید. ا
شهرستان بروند و میزبانی کنند که بهتر است لیگ تعطیل شود 
چون چنین شرایطی خنده دار است. شک نکنید این موضوع به 
ضرر فوتبال کشورمان است. این خوب نیست که 3 سال است 
نتوانستیم ورزشگاه آزادی را بازسازی کنیم ولی کشورهای دیگر 
در عرض 6 ماه یک استادیوم می سازند و حتی جام جهانی را هم 
برگزار می کنند. این برای لیگ ایران یک فاجعه است و حتی شاید 
باعث شود لیگ بیست وچهارم به تعویق بیافتد. فوتبال حرفه ای 
است و هر بازیکن دوست دارد چیزهای زیادی را تجربه کند. اما 
شک ندارم برای رضاییان حواشی به وجود می آید ولی قطعا او 
با تجربه ای که دارد خود را درگیر این مسائل نمی کند. در نهایت 
امیدوارم حضور رامین به نفع استقلال باشد و بتواند مهره ای موثر 
و کلیدی در ترکیب باشد. به نظر من بازی های اول استقلال در 
لیگ برتر راحت تر از پرسپولیس است. ولی در آخر لیگ بازی ها 
برای استقلال سنگین می شود. البته بازیکنان استقلال نباید به 
برنامه های لیگ توجه کنند، چون تفکر بازیکنان در هر بازی باید 
برد باشد که بتوانند دل هواداران را شاد کنند. سخت است از الان 
بگوییم استقلال می تواند قهرمانی را به دست بیاورد؛ چون همه 
رقبا بازیکنان خوبی جذب کردند ولی در فصل قبل همه شاهد 
بودیم نکونام با دست خالی توانست تیم را به نایب قهرمانی 
برساند ولی امیدوارم با آمدن این بازیکنان تیم بتواند حق خود 

را پس بگیرد. 
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